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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 27 maart 2024

IR 1 2024_IP_00017 Interpellatie van raadslid Marleen Verboven: Het 
Islamitisch centrum Geel

Interpellatie

Indiener(s):
Marleen Verboven,            Onafhankelijk (MV)          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
21 maart 2024 16:30

Toelichting:
Het Islamitisch centrum Geel
Eerst wens ik de islamitische gemeenschap proficiat te wensen en vooral respect te betuigen 
voor het harde werk dat ze geleverd hebben om op de grond, in erfpacht gegeven door de stad, 
deze mooie infrastructuur  op te trekken waar toch een prijskaartje van 1.5 miljoen Euro 
geraamd wordt
Er is een duidelijk partnerschap afgesproken tussen de stad en het Islamitisch centrum
Laat me toe ook enkele vragen te stellen die bij de burgers in Geel leven.
1/ In het college van 25/06/2018 staat:
In de voorwaarden staat beschreven als het Islamitisch Centrum afwijkt van het beoogde doel 
en de voorwaarden grondig schendt er een verbreking mogelijk is 
Burgemeester hoe gaat de stad deze voorwaarden controleren?
2/ Burgemeester hoeveel moskeeën/ gebedsruimten zijn er nu in Geel actief? Was het voorstel 
niet dat ze allemaal samensmolten in dit nieuwe centrum
3/ Is er een erkenning (of aangevraagd) voor dit centrum, momenteel kan ik in de provincie 
Antwerpen er maar 5 vinden maar Geel wordt er niet in vernoemd
4/ Is er een stuurgroep die de activiteiten mee opvolgt zoals voor de brouwerij in de 
Nieuwstraat?
5/ We zien dat de kerkraden in Geel een budget en meerjarenplan moeten opmaken voor de 
stad, valt dit centrum ook onder het eredienstdecreet en moeten zij ook een financieel verslag 
en meerjarenplan opmaken voor de stad. 
Zo ja is de stad dan ook decretaal verplicht om werkingskosten bij te passen?
 
6/ Het Islamitisch centrum is een vzw, de nieuwe vzw-wetgeving is aan de orde sinds 1 
januari van dit jaar. In het Staatsblad heb ik geen aanpassingen gevonden, de oprichtingsakte 
dateert van 2017 en heeft nadien geen wijzingen gehad. Ook de jaarrekeningen die ze als vzw 
verplicht moeten neerleggen bij de griffie van de ondernemingsrechtbank of bij Nationale 
bank zijn niet gepubliceerd. 
Op welke manier wordt de stad Geel door de vzw Islamitisch Centrum geïnformeerd?
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IR 2 2024_IP_00018 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Hoe ver 
staat het onderzoek naar PFAS-vervuiling in Geel ? 

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Vera Celis, Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
21 maart 2024 16:57

Toelichting:
Via de pers vernamen we dat er in Vlaanderen honderden brandweerterreinen moeten 
gesaneerd worden door PFAS-vervuiling.
Zijn de beschrijvende bodemonderzoeken reeds volledig afgerond voor de onderzochte sites 
in Geel ?
Graag stand van zaken.
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IR 3 2024_IP_00019 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Beheer van 
het patrimonium van stad en ocmw 

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
22 maart 2024 7:45

Toelichting:
De afdeling patrimonium beheert de onroerende goederen van het lokaal bestuur , nl. van de 
stad, het OCMW en van AGB Sport en AGB Cultuur. 
Welke onroerende goederen ( gebouwen, gronden) zijn niet in gebruik door de gemeente, 
ocmw en AGB's  zelf ?
Staan er gebouwen leeg, liggen er gronden braak ?
Welke panden, gronden worden verhuurd ?
Worden deze al dan niet privé verhuurd ?
Zijn de verhuurprijzen marktconform ?
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IR 4 2024_IP_00020 Interpellatie van raadslid Patrick Graux: Een  
eventuele nevenbestemming van de Heilig Hartkerk in Winkelomheide.

Interpellatie

Indiener(s):
Patrick Graux,            Onafhankelijk (PG)          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
22 maart 2024 8:24

Toelichting:
De bevoegde schepen weigert al gedurende vier zittingen van de gemeenteraad een antwoord 
te geven op mijn interpellatie over de projecten die zijn ingediend voor de eventuele 
nevenbestemming van de Heilig Hartkerk. 
Daarom leg ik deze interpellatie hier opnieuw op tafel en ik ben van plan daarmee door te 
gaan tot ik een echt , ik zeg, collega’s, een echt antwoord heb op mijn vragen.
Deze vragen hebben alle betrekking op elementen die ten laatste 15 november dateren en 
daarom kan de schepen geen enkele reden hebben om nu, ruim vier maanden later, nog niet te 
antwoorden. 
Wachten op een zogenaamde consensus/beslissing, rekening houdend met alle voorwaarden 
van het dossier, kan daarom ook geen reden zijn.
Of moet ik veronderstellen dat er helemaal geen projecten zijn ingediend?
Ik stel de vragen nogmaals totdat er duidelijkheid is op elke vraag .
1 Hoeveel projecten zijn er voor 15 november ingediend?
2 Hoeveel juryleden uit Winkelomheide waren vertegenwoordigd op de raden en kunnen wij 
de lijst van aanwezigen inzien ?
3 Om welke projecten gaat het, heel kort?
4 Welke zijn daarvan weerhouden en waarom?
5 Is er al een project uitgekozen?
6 Op welke gronden is dat gebeurd?
7 In hoeverre heeft de bisschop ingestemd met deze keuze?
8 Heeft de bisschop hier op gereageerd? En zo ja, wat was zijn reactie?
9 Als het om schriftelijke reactie ging, zou ik daarvan graag een afschrift ontvangen.
10 Kun je me de antwoorden op deze vragen ook per mail doorsturen ?
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IR 5 2024_IP_00021 Interpellatie van raadslid Marleen Verboven: 
Tonnagebeperking in Oosterlo

Interpellatie

Indiener(s):
Marleen Verboven,            Onafhankelijk (MV)          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
22 maart 2024 9:01

Toelichting:
Tonnagebeperking in Oosterlo max 5 Ton
Nu het betere weer in aantocht is gaan we in ons zorgdorp Oosterlo veel wandelaars en 
fietsers zien, vooral vanuit het MPI en Huis Perrekes (om nog maar te zwijgen over de 
fietsknooppunten die er liggen) Zeer regelmatig gaan of fietsen zij in groep met één of twee 
begeleiders, ik moet er zeker niet bij vertellen dat dit zwakke weggebruikers zijn!
Alhoewel er in Oosterlo en Zammel een zone max 5 ton bestaat komen er dagelijks zware 
transporten "doorgaand" verkeer door de dorpskernen.
Er zijn hier twee problemen die om een oplossing vragen
1/ Bij het inrijden van Oosterlo via Eindhout staat er een verkeersbord (net voor het bruggetje) 
max 25 ton, dit om de dienstvoertuigen zoals ophaaldiensten van IOK zwaarder dan 5 ton ook 
over de brug te laten rijden.
2/ er wordt totaal geen controle gedaan op dit zware vrachtverkeer.
Is er een mogelijkheid om de 25T te verwijderen en max 5T te zetten met uitgezonderd 
dienstwagens?
Is er een controle mogelijk vanuit het politiekorps?
De laatste weken hebben we helaas meerdere zware ongevallen in Vlaanderen gehad met 
vrachtwagens, soms met dodelijke afloop
Het is niet opportuun dat dit zware verkeer door onze dorpskernen rijdt, zeker wanneer er ook 
nog wagens geparkeerd staan zoals op de
Eindhoutseweg. Die zware mastodonten laveren dan tussen de wagens en fietsers.
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IR 6 2024_IP_00022 Interpellatie van raadslid Tinne Van Gelder: Asbest in 
jeugdlokalen

Interpellatie

Indiener(s):
Tinne Van Gelder,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
22 maart 2024 9:18

Toelichting:
In welke mate is er nog asbest aanwezig in de bestaande, in gebruik zijnde, jeugdlokalen?
Is er een plan om het asbest in deze infrastructuur te verwijderen?
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IR 7 2024_IP_00025 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: N-VA in 
Geel is onder toezicht van nationale partijleiding geplaatst. Wat zijn de 
gevolgen voor de dagelijkse werking van het bestuur van onze stad ?

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
22 maart 2024 11:15

Toelichting:
Via RTV mochten we vernemen dat N-VA in Geel onder toezicht van de nationale 
partijleiding werd geplaatst.
Dit is een uitzonderlijke maatregel. 
Welke gevolgen heeft dit voor het bestuur van onze stad o.a. op de werking van het College 
van Burgemeester en Schepenen ? 


